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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
With an expertise of delivering the world class event for Glass industry with more than 20 editions of glasstec at Messe Duesseldorf in Germany,
Messe Dusseldorf GmbH and its subsidiary Messe Dusseldorf India Pvt. Ltd has decided to stage to new fair GLASSPEX INDIA for the rapidly growing
Indian market.

The fair is being supported by the Indian glass industry association, All India Glass Manufacturers’ Federation (AIGMF) and the VDMA (German
Engineering Federation), a glasstec-supporting association.

GLASSPEX INDIA would deliver high quality B2B event for the entire glass industry as well as to the fastest growing sectors like Construction,
Automobile, Consumer goods and Pharmaceuticals.

GLASSPEX INDIA is going to provide:

Latest trends and technology in Glass industry
Best networking platform
All leading exhibitors: Domestic and International
Industry leaders form visitor target segments
World class experience of well organized event

Parallel to GLASSPEX India 2009, the 8th International Glass Technology Conference organized by the AIGMF will be held. The event, which is highly
respected internationally, is directed at representatives from industry and politics and covers the current developments and trends in the glass industry,
presents market opportunities and provides information about technical aspects.  
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Company Profile of Messe Düsseldorf India Pvt. Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
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условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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